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Sammanträdesprotokoll 
Stadsdelsnämndens  
PENSIONÄRSRÅD 
Spånga -Tensta 
2006-09-14 

 
 
 
Justerat 2006-09-18 
 
 
................................                        ................................... 
Iris Johnsson                           Bo Werner 
 
Ordförande:                           Iris Johnsson (PRO) 
 
Ledamöter:                            Bo Werner (SPF) 
                                               Mats Dahlbom (SPF)  
                                               Eva Andersson (PRO) 
                                               Berta Eriksson (PRO) 
                                               May Westberg (PRO) 
                                               Lennart Söder (SPF) 
                                               Jan Nordgren (SPF) 
                                          
Sven Larsson och Karl Nordlander har anmält förhinder. 
 
I tjänsten, sekreterare, Birgitta Carlander, avdelningen för äldre 
och funktionshindrade. 
 
1. Sammanträdet öppnades.  
 
2. Dagordningen godkändes 
 
3. Val av justerare. Till justerare utsågs Iris Johnsson och Bo 

Werner  
 
4. Godkännande av Stadsdelsnämndens Pensionärsråds-   

protokoll från 06 08 18.  
Protokollet godkändes. 
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5. Anmälan av inkomna protokoll. 
Inga protokoll inkomna.   

 
6. Rapporter och skrivelser 

• Balanslistan, se bilaga 1.  
• Information/meddelandeblad från Socialstyrelsen om 

möjligheten för kommun och landsting att söka 
stimulansbidrag för insatser inom vård och omsorg om de 
mest sjuka. Stadsdelen har för avsikt att söka medel för 
dietiststöd och rehabilitering. Meddelandebladet bifogas 
protokollet. 

• Inbjudan till information om ombyggnadsplanerna för 
Spånga Torg. xxxxxxxxxxxxx, Gatukontoret kommer till 
Tenstagången 55, nämndrummet den 19:e september kl 
13.00. 

• Bo Werner refererar kort från mötet med Anna Kettner 
den 30 augusti, bland annat diskuterades lokalbuss, 
busshållplats och önskemålet om ytterligare en entré vid 
pendeltågsstationen. Enligt Kettner ligger Spånga - 
Tensta bra till för att få möjlighet till lokalbuss. När det 
gäller pendeltåget är också banverket en part att kontakta.  

• Kort diskussion om rapporten ”Maten – en serviceinsats” 
som är skriven av Äldrecentrum. Önskemål framfördes 
att få veta hur den uppföljning som görs av 
hemtjänstinsatser, till exempel runt mat-situationen, ser 
ut- hur är frågorna formulerade?     

 
   

7. Information från stadsdelsnämndens sammanträde och    
övrig information från förvaltningen 
Nämndens nästa möte är den 21 september.   
Då kommer bland annat Äldreomsorgens åtgärdsplan upp. 
Länsstyrelsen och Socialstyrelsen kommer under hösten att 
göra gemensam tillsyn på stadens korttidsboenden. Den 18:e 
oktober kommer man hit till oss.   
  

8. Övriga frågor 
En fråga ställdes om hur många som väljer annan utförare än 
kommunen för hemtjänstinsatser. Sekreteraren lovar 
återkomma med besked nästa möte. 
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Ordförande informerar om att Landstingets 
beredningsutskott har sammanträde den 4 oktober kl 10-12. 
 

9. Mötet avslutas  
 
 
Bilagor.  

1. Balanslista 
 
 
För  anteckningarna svarade: 
Birgitta Carlander 


